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 9/20רוטוקול ישיבת מועצת עיר מן המניין מס' פ

 באתר ההנצחה לחללי חי"ק  18:30  בשעה 12.10.2020שנערכה בתאריך  

 
 :  נוכחים

 ראש העיר   -  גב' יעלה מקליס 
 סגן ראש העיר  -  מר אלי גרינמן 

 סגן ראש העיר  -  ימי בונפיל ש מר
 סגן ומ"מ ראש העיר  -  מר שמואל רוטמן

 חבר מועצה  -  בני רזניק מר 
 חבר מועצה  -  מר יוסי חזן 

 חבר מועצה  -  מר ויקטור ג'נח 
 חבר מועצה  -  ליאור גלבוע מר 

 חבר מועצה  -  מר אורי שנהר
 חבר מועצה  -  מר חיים מימון 

 חברת מועצה  -  דקלה שנטל גב' 
 חברת מועצה  -  עת זמיר יפ גב'

 
 

 : חסרים

 חבר מועצה  -  מר ערן קקון 
 חבר מועצה  -  מר אמנון סעד 

 חבר מועצה  -  הדר מימון מר 
 
 

 :סגל

 העירייהמנכ"ל  -  מנהויז מר גיל סי
 גזבר העירייה -  מר גל לניאדו 

 יועץ משפטי  -  עו"ד רוני חלמיש
 תובעת עירונית  -  עו"ד שרית קפלן 
 מבקר העירייה -  ק מר ישורון פרסי
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 : על סדר היום 

 

ר  .1  . דבר ראש העי

ן תקציב העירייה לשנת   .2  . 2020אישור מועצת העיר להצעת עדכו

ל דיווח הדוחות   .3 ם  ניי  . 31/3/20  - ו   31/12/19  - הרבעו

בסך   .4 כספית  תמיכה  לחלוקת  תמיכות  ועדת  להמלצות  העיר  מועצת  ₪    660,000אישור 
 . 2020מיכות  למוסדות ציבור מתקציב ת 

 
בשנת   .5 התמיכות  לחלוקת  נים  תבחי באשר  התמיכות  ועדת  להמלצות  העיר  מועצת  אישור 

2021 . 
 

 פרוטוקול
 

מן המניין. אנחנו מתחילים בכמה עדכונים. בעניין קורונה,   9/20אנחנו פותחים ישיבת מועצה   יעלה מקליס: 
ומה ועכשיו אנחנו צהובים, כשאנחנו רואים  אחרי שהיינו עיר צהובה ואחר כך כתומה ואדומה, חזרנו להיות כת

בעיר, ואנחנו מקווים    מגמה של ירידה. הסגר כמובן יש לו השפעה חיובית על מספר החולים ועל מצב התחלואה
אני אומר שהמנכ"ל פועל    , שזה ימשיך. יש לנו עוד אחד, איפה המקליט? ליאור גלבוע, ערב טוב ליאור. בנוסף

רור לנו שהקורונה איתנו  שב  2021רת הקורונה לקראת החודשים הקרובים ולקראת  להערכות עבודת העיריה בשג
התושבים וההנחיות של משרד הבריאות. לגבי חזרת מערכת  וצריך לנהל את השגרה במקביל לשמירה על בריאות  

ת. יש  ימי פעילו  5עד    4- החינוך, אנחנו נערכים לפתיחת גני הילדים בעיר בשבוע הבא, כמובן כפוף להנחיות ב
התלבטות לגבי הדרך שבא יפתחו הגנים. זה נעשה בתאום עם הצוותים החינוכיים, עם משרד החינוך שכמובן  

להשפיע על סדר העבודה של הגננת ועם ההורים. מי ששם לב ברחוב מוהליבר מתבצעות עבודות    אנחנו לא יכולים
ום קיימנו ביקור, ראינו את המרכז מונמכים  של התאגיד. צפויות, וכבר עכשיו יש חסימות לסירוגין של רחוב. הי

ת הזאת, וזוכה לשבחים קוגניטיבית שהקמנו ברחוב טננבאום. המקום נראה באמת מכבד את האוכלוסייה המיוחד
, אנחנו  make lab-הלא רק מאתנו אלא גם מהגורמים המקצועיים שמלווים את המקום ומפעילים אותו. לגבי  

לל יש פיצול של כיתות, משתמשים ילות שם. כפי שידוע לכם בבתי הספר ובכמתארגנים ללימודים במקביל לפע
וה לקומה שלישית,  הגיעו  אז  כיתות  יועץ    make lab  - ביותר  פי ההנחיות של   על  פועלים  ואנחנו  פועל שם, 

  , מתי שזה יקרה. לגבי בית ספר הרצל  ,הבטיחות כדי שנוכל להמשיך את הפעילות שלו וגם את החזרה לבית הספר
כיתות של בית ספר חדש. לגבי התנגדות   24ו וממשיכים בתכנון של  -נהרסו, כפי שתוכנן, מבנים של כיתות ד ו

  , , התקבלה עמדת הותמ"ל, ואנחנו לומדים אותה. במידה והטענות שלנו לא התקבלו1072  למ"למתחם מגשימים, ת
חלטה מילולית  ין תוכנית סופית, יש רק הנעתור לבית המשפט. עוד א  ,אנחנו כמובן נמשיך בתהליך הזה ואם צריך

בכ רלוונטי,  יהיה  גם  אז  מתוקנת  תוכנית  שנקבל  עצמה  התוכנית  סביב  במעקב  אנחנו  בטיפול  ולכן  זה  מקרה  ל 
משפטי וגם הגורמים המקצועיים ביחד עם מהנדס העיר במעקב על העניין הזה ברמה של פעם בשבוע לפחות  

ף. זהו. עדכונים כלליים לגבי מה שקורה ואנחנו ברשותכם עוברים לסדר מתעסקים. בני רזניק חבר המועצה הצטר
 .  2020היום. על סדר היום כמובן עדכון תקציב 

 
 ? שאלות בעדכון הכללי שתי עוד  , אפשר יעלה מיר: יפעת ז 

 
 כן. יעלה מקליס: 

 
. 2וסים בעיר.  אני אשמח לקבל עדכון של אוטובהתכתבתי על זה עם גיל,  בנושא התחבורה,  .  1 יפעת זמיר: 

כנית של דוקטור אייל דורון, נדמה לי שזו תוכנית מספיק מאז'ורית כדי לקבל פעם בחודש, אפשר ומעקב אחרי הת
 המועצה תדע גם.  כל להיות אתו בקשר אישי אבל אני חושבת שכל הפואנטה היא ש
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ומיניבוסים עם שדרוג   7באמת לחזור לשגרה של קו    10/4  -היה צריך ב  ,אז לגבי האוטובוסים יעלה מקליס: 
ם מתארגנים לחזור למתכונת הקודמת, אז זה העדכון.  ה   25/10  - ם. בשל הקורונה והסגר הודיעו לנו שרק במסוי

. אז  "קווים"התנהלות מול  של  אנחנו עדיין מנסים לצמצם את הפערים אבל יש להם שם כל מיני בעיות של כ"א ו
שהשתתפת בה יפעת. הייתה גם    , הייתה ישיבה עם ועדת חינוך  , ורוןל האוטובוסים. לגבי אייל דזה לגבי העניין ש

של הנהגות ההורים, אפשר לבקש מאייל ומירי בישיבה הבאה לתת עדכון יותר מפורט. בכל שבי ראש  ישיבה עם יו
 של אייל דורון  קיבל איזה  באופן כללי אני אומר שבשל הקורונה ומה שקורה היום במערכת החינוך, הליווי  ,מקרה

חלל שנוצר בתקופה הזאת, כולל הדרכה להורים לגבי התנהלות עם הילדים שהוא    טוויסט שדווקא ממלא איזה
 -במהלך השהייה הארוכה בבית. אז בהחלט נבקש מהמנכ"ל שידאג שבישיבה הקרובה

 
 של איזה כיתות?  ?איזה הורים יפעת זמיר: 

 
ני לא  רים, ובעקבות זה יש התנהלות מול ההורים. א אייל אמור להוציא תכנית, הוא דיבר עם היו" יעלה מקליס: 

 הוא עושה את זה מצוין. ,בטוחה שיש איזה התנהלות לכל שכבה, אבל בואי ניתן לו לדבר
 

ה יאפרופו לדעת מה  קורה,  באיזה סוג של שקיפות. אני חושבת שזה חשוב, זו שפה שהעירי יפעת זמיר: 
 עודי לסיפור הזה בעיני. י אפילו אתר י  ,ז חשוב שזה יהיה באיזה שהוארוצה להנחיל בקרב הורים, מורים ומנהלים, א

 
מה הוא הספיק עד פה, מה    ,יתן את הסקירהיאז כמו שאמרתי, בישיבה הבאה נביא את איל ש יעלה מקליס: 

  2ל השאלות הענייניות ואני עוברת לסעיף  אז אני מודה לך ע  ,הוא עושה, איך הוא עושה ומה הצפי להמשך. טוב
 . 2020אישור עדכון תקציב  -
 

 2020אישור מועצת העיר להצעת עדכון תקציב העירייה לשנת  - 2סעיף מס' 
 

התפשטות נגיף הקורונה וההגבלות שהוטלו   :דברי הסבר  .2020אישור עדכון תקציב    -   2סעיף   יעלה מקליס: 
תקצ על  גם  ישירה  השפעה  השפיעו  מרץ  חודש  מאז  השונים  בתחומים  המשק  פעילות  בצד על  הן  העיריה  יב  

בעיר הכספים  מערך  מנהל  שנה  כחצי  מזה  ההוצאות.  בצד  והן  שינויים יההכנסות  לגבי  ובקרות,  אומדנים  יה, 
בנתה תוכנית לתעדוף פעילויות המבוססות על העקרונות הבאים: נפים,  בהכנסות ובהוצאות ובתיאום עם מנהלי אג

למשפחות ובעלי עסקים שנפגעו בתקופת הקורונה.   וע סי,  ווןקשיפור רמת השירות לתושב והרחבת השירות המ
צמצום הוצאות בגין אירועים המוניים. התאמות  והצטיידות כנגזרת מהתפשטות נגיף הקורונה, שכר וכ"א, העדכון  

לבצע את ההתאמות בהוצאות במינימום פגיעה בשכר    , מנע ככל הניתן מפיטורי עובדיםיוצע על בסיס ההנחיה להב
הע בתנאי  וגינוו/או  תחבורה  ניקיון,  לרבות  הציבורי  במרחב  הטיפול  המשך  הכנסות ממשרדי בודה.  מיקסום  ן, 

ד. זה  בלב  אש"ח  222,281בסך    2020  הוכן תקציב פעילות לשנת  ,ממשלה וגופי חוץ. לאחר עבודה ארוכה ויסודית
ופרוטוקול ועדת    רק השינוי. אז מצורף לכם העדכון המפורט, מסמך שמנתח ומסביר את הצעת עדכון התקציב

 גל בבקשה. . 2/2020הכספים 
 

 222,281סך  ל  2020ה לשנת  יעדכון תקציב עירי  ת אשרמהצעת החלטה מועצת העיר  במופיע לכם   גל לניאדו: 
בסדר? קודם כל חילקנו לכם את פרוטוקול ועדת כספים כמובן שהיה  בעניין,    ₪,    222,281,000כלומר    אש"ח,

דיווח  של  ובעניין  הזה  רבעוניים  בעניין  דוחות  הכספיים,  כמובן,     ,הדוחות  דיווח  כסעיפי  פה  הוכנסו  שבהמשך 
ל נושא עדכון התקציב,  אני  מציע עד  כמה שניתן, מתמצתים את כ,  וחולק לכם דברי ההסבר שלי, שממצים  כנדרש

ל הסעיפים  המפורטת עם כ  2020חולק  לכם כמובן הצעת עדכון התקציב לשנת  ו  שגם נעבור עליהם באופן  מפורט
נעבור על ניתוח והסבר ההצעה כמו שחילקתי לכם. אתה רוצים שככה  נתחיל? ככה נעשה    ,אחד, אחד. ברשותכם

 את זה?
 

 כן. יעלה מקליס: 
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שמתמצת את כל עדכון     ,עמודים  3לכולכם יש את זה ביד, זה חולק  לכם עכשיו, מסמך של   לניאדו: גל  

 התקציב פחות או יותר. 
 

 מרכז. יעלה מקליס: 
 

כפי שאושר בשנת    )מציג מצגת( גל לניאדו:  הרגיל,  ש"ח.   212-, המקורי הסתכם ב2020התקציב  מיליון 
אבל הסכום הזה ₪,  מיליון    222-למעשה אנחנו מעדכנים  אותו, כביכול מגדילים אותו ומעדכנים אותו ל  עכשיו

נו פה הנחות ארנונה לעסקים בסכומים  שאנחנו מכניסים פה את כל נושא הנחות הארנונה. אנחנו נת  ןמכיווגדל  
מביא  אותנו  לרישום כפול בעצם   . קיבלנו שיפוי ממשרד האוצר והרישום החשבונאי₪  מיליון  10  -משמעותיים, כ

וגם השיפוי כהכנסה  של הסכום כלומר, על כל שקל אנחנו רושמים שני שקל בתקציב לכן  ,  גם כהנחת ארנונה 
היה בהיר וברור לכולם,  בדברי ההסבר  שלי התייחסתי לתקציב הריאלי, כדי  התקציב גדל. לשם הנוחות ושזה  י

את הרישום החשבונאי בעצם של הנחות הארנונה שמשרד הפנים מחייב    תי נטרלרה לתקציב הריאלי.   שתבינו מה ק
ם, ולמטה  מיליון שקלי  198אותנו לבצע. לכן, אני אומר, התקציב  הריאלי המקורי, למעלה אני רושם לכם, עמד על  

 193שחור, שכרגע אנחנו מעדכנים אותו למעשה לתקציב  ריאלי של  bold -אני מדגיש לכם, אתם רואים שמה  ב
מיליון שקלים שזה    5פקטו באופן ריאלי בהפחתה של  ה  מיליון שקלים. כלומר, אנחנו מפחיתים אותו למעשה ד

שאיך זה שאנחנו מביאים    ,טרל את הבלבול הזהמהתקציב הריאלי. אני  עשיתי את זה שוב  כדי לנ  2.5  %  מהווה
ולמעשה אנחנו מגדילים אותו. אני מקווה שהייתי ברור. עכשיו,    ,תקציב קורונה שאנחנו אמורים להפחית  עדכון

שאנחנו    ,שהוא תקציב פעולות מותנה. אני מזכיר לכם בעצם בהתחלה  ₪  מיליון    2,4בתוך התקציב הזה יש סך של  
של התקציב  המותנה, לא שינינו את   ו שם את מקור המימוןענו עדכון תקציב שאנחנו עדכנבמרץ אנחנו ביצ 17-ב

היקף התקציב אבל עדכנו את מקור התקציב המותנה. בחודש מרץ פרצה כמובן המגפה, למעשה היא משפיעה  
וד מעט, על בהיבט התקציבי על החציון השני, לא על הרבעון הראשון, אתם תראו את זה גם בדיווחים הכספיים ע

ני מציין כי התקציב הריאלי שלנו כמובן מושתת ברובו על הכנסות ארנונה  החציון השני ואומדנים עד סוף השנה. א
לכן אנחנו  ו  ממומן באמצעות מקור ברור זה, מהארנונה שלנו  ,מפעילות העיריה כולל חינוך  ורווחה  63%-ש  ךכ

על  גבייה כמובן, תוך מעקב בתקופת המשבר, ממש עקבנו כאן התמקדנו וניתחנו באופן יסודי עם מנהל מחלקת ה
זה ברמה שבועית אחרי נושא הארנונה, ותכללנו בתוכו את כל הנושא של פטור מעסקים, שאחר כך הממשלה  
בעצם  נולד הנושא הזה של חקיקת החוק של פטור מארנונה לשלושה חודשים מעסקים, אצלנו ההיקף של הפטור  

אנחנו תכננו את כל הנושא הזה של  ,  ההנחה הזאת. אנחנו תכננו את זה בפנים כמובן₪   מיליון   10-הזה מסתכם בכ
פעילויות רבות שלא יצאו לפועל כתוצאה ישירה של החלטת הממשלה בהתחלה, בסגר הראשון, שהיה גם סגר   

לא פעלו    יותר הרמטי. כל נושא האירועים, תרבות, אירועי יום העצמאות, נוער, הפעלת מוסדות חינוך שבעצם
בניגוד לסגר הנוכחי שכרגע מוסדות החינוך של החינוך המיוחד לפחות  ארוכה , מוסדות הרווחה,  מסוימת  לתקופה  

יש שם   ,עובדים רגיל. בסגר הראשון הייתה תקופה  מסוימת שגם המוסדות האלה היו סגורים, וזה השפיע בעיקר
לא קיבלה שיפוי ממשרד החינוך גם  לא    ציאה, גםיה לא הויהוצאות עצומות של הסעות ומלווים, שבעצם העיר

וציאה. הכל מתוכלל פה כמובן בעדכון  תקציב. צריך לציין פה  שאנחנו ביצענו את כל התהליך הזה  עם ישיבות  ה
הצעת התקציב   ,יזון חוזר ממנו על כל הגיליונות פה  של עדכון  תקציב. בסופו של דברהאצל גיל המנכ"ל,  וקבלת  

מיליון  ש"ח ובניכוי הנחות ארנונה והעברה לקרנות התקציב הריאלי    222.2  בעקבות המשבר עומדת  על המעודכנת  
בתקציב הריאלי. כמובן עדכון התקציב    2.5%מיליון שקלים, הקטנה של    193למעשה כמו שציינתי קודם עומד על  

קדמו לאותה שנת כספים. נים שיה בשיבו ובהכנסות העירביצוע בהתחשב בהכנסות הכלולות  -הזה הוא מאוזן ובר
אם אנחנו נעבור דף אנחנו נראה עכשיו את עיקרי עדכון התקציב למעשה. קודם כל בארנונה, בארנונה כמו שאתם  

אני מכניס  , מיליון שקל בגביית ארנונה. בתוך  זה 5.4רואים עדכון התקציב שלנו בעצם מסתכם בהפחתה נטו של 
נו ממשרד האוצר בגין הנחת ארנונה לעסקים.  אוצר, שיפוי ישיר שקיבלארנונה שקיבלנו ממשרד האת שיפוי ה

מיליון  ש"ח, שמהווים    5.4-אחרי התכלול של זה אנחנו אומדים את זה שהארנונה שלנו תפחת סך הכל הגבייה ב
ל  4.3 מתחלקת  המקורי,  שההפחתה  הארנונה  ע  3.1-מאומדן  בארנונה  הפחתה  זו מיליון ש"ח  לב  שימו  סקית. 

מיליון   3.1אנחנו צופים שלא נגבה  ,הנחת ארנונה שהיתה על פי חוק. מעבר לזהבארנונה  עסקית מעבר ל הפחתה
  1.7-מגורים אנחנו גם כן תופחת הגבייה ב  תש"ח, כולל חלקנו בהשתתפות בהנחת ארנונה. אנחנו צופים שמארנונ

  0.6-0.7-כ  אנחנו הוספנו סכום של   נונה למגורים, וכמו  כן באר  2%מיליון ש"ח. לקחנו פה בחשבון הפחתה של  
ש למגורים  ארנונה  בהנחות  אי  ימיליון ש"ח  של  למעגל  יכנסו  שאנשים  מכך  וכתוצאה  מהמשבר  כתוצאה  גדלו 

עבודה ויהיו זכאים להנחות ארנונה על פי חוק ומתווה הנחות שגם פה מועצת העיר אישרה, הכל תוכלל בפנים. 
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ל שימו  בעי  ,בבנוסף,  החודשית  בארנונה, יריהארנונה  לעלייה  מביאה  המדד  עליית  במדד.  בעצם  מתעדכנת  ה 

אנחנו כרגע עדכנו את המדד לפחות   1%כתוצאה מזה שעדכוני המדד, אנחנו לקחנו עדכון מדד בתחילת שנה של 
אם אינני טועה. אז כתוצאה מהעדכון הזה של המדד למטה אנחנו מניחים גם שהארנונה שלנו    0.4%,  0.5%-מ

. בסך הכל, שלושת המרכיבים  2020רק כתוצאה מיישום הנחת מדד המעודכנת לשנת  ₪  מיליון    0.6-תופחת ב
ות אנחנו  כמו שאמרתי. הכנסות עצמיות אחר₪  מיליון    5.4האלה: מגורים, מדד  ועסקים מסתכם בהפחתה של  

דמי זיכיון שלטי ביצענו עדכון, כל ההכנסות כמובן העצמיות האחרות, אנחנו צופים הקטנת גביית אגרת שילוט ו
מיליון ש"ח, אנחנו מבינים שאנחנו נדחה את כל הנושא שתוכנן של חקיקת חוק עזר אגרת אשפה    0.6-חוצות של כ

ו, והמצב הזה של העסקים, אנחנו החלטנו כרגע  עודפת לעסקים עקב המצב וכל הנושא הזה של העסקים עכשי
מעדכון תקציב, מההכנסות. הפחתה נוספת    ₪  מיליון    0.4שלא נגע בנושא הזה. הדבר הזה מביא להפחתה של עוד  

  , שצפינו אותם  , . הקטנת הכנסות ממכירת כרטיסים לאירועי תרבות₪אלף    846של קנסות ואגרות חנייה בהיקף של  
מי שקרא  את פרוטוקול ישיבת    , וס הכנסות מהשקעות, אני מדבר על השקעות פיננסיותהפחתה. איפ₪  אלף    60

נושא הזה והיו חברי מועצה פה שהשתתפו והיו מאד פעילים בכל הנושא הזה ושאלו  דנו ב  אנחנו  ,ועדת כספים
ההון, יש  אנחנו מבינים מה קרה כאן עם שוק    ,הרבה על הנושא הזה של ההשקעות הפיננסיות שלנו. בכל מקרה

הפיננסיות ככה    תיקון  די גדול מאז, אבל עדיין אנחנו צופים שלא יהיו לנו הכנסות מימון כתוצאה מההשקעות
בהכנסות עצמיות, הכנסות מימון. אנחנו כן הוספנו הכנסות נוספות מרמ"י    ₪מיליון    1.2שביטלנו את זה, זה מינוס  

מסוים שהצלחנו לקבל מרמ"י בגין שנים קודמות, ובגין    מש"ח שלא תכננו אותם בתחילת השנה,  סכום  750בסך  
אינדיקציה שמענק עוטף נתב"ג יגדל    א שהי  יבלנו פה איזוו כן ק. אנחנ₪מיליון    0.4השנה השוטפת עוד סכום של 

. אנחנו  ₪אלף    900לנו לעומת התחזית שלקחנו אותה בתחילת שנה. אנחנו הבאנו כאן, עדכנו את זה בהגדלה של  
  , הקטנו הכנסות צפויות מאגרות בנייה,  האמת שזה באמת מאז שאני פה אני חושב שזו השנה עם הכי הרבה פחות

שא של התחלות בנייה,  בנייה, היתרים, הוצאת היתרים. אנחנו ביצענו עדכון  ן מהמשבר של כל הנוה כמובכתוצא
מדיבידנד מתאגיד   ₪  מיליון    1.6. אנחנו הוספנו הכנסה שלא תוכננה בסך  ₪אלף    700-של זה והפחתנו את זה ב

וכנן והיה  דיבידנד שת,  מתאגיד המים  השנה יצא שאנחנו קיבלנו פעמיים דיבידנד  ,. למעשה2019המים בגין רווחי  
  ,2019דיבידנד הזה בגין רווחי  הו,  2018והתקבל בתחילת השנה  בגין רווחי  ₪  מיליון    2.1בתקציב המקורי בסך  

שהתאגיד למעשה הקדים את החלוקה, גם הסדיר בירוקרטית את כל הפרוצדורה לשם הקדמת החלוקה. קיבלנו  
שנה קשה כזו זה מאד ככה סייע לנו ומסייע לנו  , וב₪מיליון    1.6סכום של  אותו, הוא בחשבון הבנק שלנו, עוד  

לאיזון התקציבי. אנחנו הצלחנו כאן בעצם, לאור המצב, אנחנו ככה מצאנו כל מיני מקורות  מימון. אחד מהם זה  
מיליון    0.6שמשכנו כסף מהקופה המרכזית לפיצויים בגין עובדים בפנסיה תקציבית מעבר למה שתכננו בסכום של  

. עשינו 2019, ברבעון הרביעי של  2019ן עובדים שפרשו  בפרישה הגדולה שהיתה פה בסוף  בעיקר זה בגי  ₪,
התאמה לתקציבים של משרדי החינוך והרווחה להפעלת מערכת החינוך והרווחה כאן בתקופת הקורונה. יש כאן  

סכומי  ,  רחוקכתוצאה מהלימוד מ  , בעיקר  בעצם קולות קוראים ותקציבים נוספים, תוספתיים של משרד החינוך  
יש כאן הקטנות רבות כתוצאה מהסגרים והפחתות בפרויקטים חינוכיים    ,מצד שני  . היכסף חדשים שנכנסו לעירי

בהפעלת מוסדות החינוך, כל זה מתוכלל פה. ציינתי לכם שהתוספות    ,בכלל  .כתוצאה מהסגרים בהסעות ובליווי
.  ₪אלף    540-, התוספות האלה מסתכמות ב2020בדצמבר    31ה, וכמובן עד  המתוכננות להינתן בתשפ"א למעש

המשכתי פה ונתתי לכם ממש פירוט פרטני, אפשר גם על זה לעבור. עיקרי עדכון הוצאות העיריה הנדרשות, זה  
אז קודם    ₪, מיליון    2.2דחיית הפעלת פעילויות התקציב המותנה בהיקף של  ,  בהסבר שלי. קודם כל  2סוף עמוד  
  -  . הקטנת הוצאות הנהלה, פרסום וכיבוד ₪מיליון    2.2הפעלת פעילויות התקציב המותנה בהיקף של  כל דחיית  

. רישום הפסד מימון צפוי מהשקעות העיריה בסך  ₪  אלף    50. הקטנת הוצאות השתלמויות בהיקף של  ₪אלף    120
שנה, הכנסות מימון,    תה בתחילתשצפינו או. כלומר, מעבר לנושא הזה של ביטול ההכנסה הצפויה  ₪אלף    445

אנחנו גם צופים שיהיה לנו הפסד מהשקעות הפיננסיות השנה, בשנה חריגה זו. יישום של הסכם עם ההסתדרות  
, הוספת עלות קליטת עוזרות גננות וסייעות ₪אלף    135  -  רות גננותז, חסכון מהוצאות לחל"ת, עו₪אלף    150

הפעלת פרויקטים חינוכיים מתחילת המשבר, גם כן סכום  שפ"א. אי  מתחילת ת  , כתוצאה₪אלף    700  -  רפואיות
הקורונה הראשונה בעצם, שכמו   משבר. חסכון מביצוע הסעות וליווי בתקופת הקורונה, בתקופת ₪אלף  750של 

וצאה  חסכון. חסכון מה₪  מיליון    1.5שציינתי לא היה שם ליווי ולא היה שם הפעלה של מוסדות החינוך המיוחד,  
. יש כאן גם סעיפים תוספתיים,  ₪אלף  130של סייעות חינוך מיוחד. תגבור ניקיון בבתי ספר ₪  אלף 600ת לחל"

הוספת סעיף שכר עוזרי הוראה, זה סעיף חדש בעצם שנכנס בעדכון תקציב, עוזרי הוראה לכיתות ג, ד. מתווה 
ך  א של תקשוב במערכת החינו. הוספת עוד הוצאות לנוש₪אלף    250ת של  פהקפסולות של משרד החינוך תוס

 ₪ אלף    300ותקשוב החינוך להערכות  לכל הנושא של הלמידה מרחוק ורכישת מחשבים וטכנאי מחשוב. עוד  
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נו הערכנו כשייפתח, אנח  אולם הספורט,יהודה הלוי,  בי"ס  ד סוף השנה.  ₪ עאלף    70הוספת תקן    ,טכנאי מחשוב

לרבות יום העצמאות,   ,. כל נושא של אי ביצוע אירועים₪אלף    50-השנה יסתכם ב  ,אחזקהשיהיה אומדן של עלות  
.  ₪אלף     100גם כן הפחתה של    ,סוןוהפחתה  מקבילה באירועים ותרבות ברובע מונ  ₪.מיליון    1.1חסכון של  

קבלניות גינון   ות  . צמצום והתייעלות בעבוד₪אלף    125  -  רחובות, יש פה עניין של תגבורהוטאוט  תגבור ניקיון  
. זה המציאות למעשה, זה ברור שאנשים  ₪אלף    400הוצאות על פינוי אשפה וגזם    . הגדלת147,  ₪לף  א  140

ונופש, האשפה היא  יותר בבתים פחות  בפנאי   יותר בבתים,  פחות בחוץ ובמקומות העבודה שלהם,  נמצאים 
, יש לנו שומר   אגף שירותיש לנו ב  ,קבלניות, בעיקר מזכירותולמעשה  יש יותר אשפה פה  בעיר. הגדלת הוצאות  

. הגדלת הוצאות בטחון, שרובן הן סביב כל נושא הקורונה,  ₪אלף    350בכניסה לבניין העיריה. זה הגדלות של  
. כנגד חלק   ₪אלף    780, שיטור, פיקוח, כל הנושא הזה, הגדלה של  24שזה הוצאות  בטחון, הפעלת המוקד, מוקד  

קטנה בהתאם  ההבטחון. ועשינו  שיפוי מהצבא, מפיקוד העורף, משרד  צאות האלה גם קיבלנו שיפויים, גם  מההו
ופיזרנו לאורך התקציב, הקטנה של   יש     1.2לכללים של הרזרבה לפעולות ושכר,  זהו עד כה. אם  מיליון שקל. 

 שאלות, אם אתם רוצים עוד משהו, בבקשה.  
 

 הו השתנה מאז וזה הסגר החדש.אני גם הייתי בישיבה של הוועדה, אבל משלי אין שאלות,  : ר אורי שנה 
 

 צודק. גל לניאדו: 
 

ואנחנו לא  יודעים איך זה  יגמר ומה,     ,ברור לגמרי שאף אחד, שזה לא  יכול להיות כלול  כאן : ר אורי שנה 
 אבל יש לכם  איזושהי תחזית, צפי למה  שיהיו ההשלכות? 

 
אנחנו נבחן את עצמנו   ,ב עכשיוגר החדש לא מתוכלל פה. אנחנו בהתאם למצהנושא של הס גל לניאדו: 

נוסף עדכון  שנצטרך  ככל  נוסף.  עדכון  צריך  אם  אנחנו     , ונראה   יודע   אתה  לעשות,  מה  אין  שוב.  נגיע  אנחנו 
חנו  מדרגות מגיעים לעדכון תקציב  מסוים, ככל ונצטרך אנחנו כן, אנ  Xדברים,  עושים     Xמתקדמים,  עושים  

ת האלה ככל ונצטרך  לשנות רכות האלה,  נעשה אומדן מחדש לכל הערכוכמובן  נעשה  עוד פעם אומדן לכל הע
ובעדכון התקציב  הזה שכבר נתנו    אנחנו נגיע  שוב  עם עדכון תקציב. ככל והם יתכנסו ויתוכללו  .נשנה   ,אותם

ים,  והגשנו,  לא נצטרך. אבל אני מניח שתהיה השפעה, יש  השפעה מסוימת, ברור שתהיה השפעה בעיקר  על העסק
כי  ,גם כן על ארנונה  מגורים. השאלה היא האם ההשפעה כבר בחלקה הגדול  גם תוכללה כבר בתקציב  הראשוני

הערכות ואומדנים שהסגר הראשון יהיה הרבה יותר  ארוך  ממה  שהוא  היה. בכל נושא הארנונה  אנחנו לקחנו  
הארנונה  אנחנו די לקחנו בחשבון, אנחנו נעשה  בסוף  יצא  לנו סגר ראשון, הפסקה וסגר  שני. אז בסוף, בנושא  

 בחינה לעצמנו.
 

האם   ,אני מדבר ברמת המאקרו  .אף אחד לא מצפה  מכם ברמה של סעיפים, זה בוודאי שלא ר: אורי שנה 
 יהיה צורך בקיצוץ ריאלי נוסף?

 
 זה מוקדם מידי לצפות את זה. גל לניאדו: 

 
העבודה שהוא עושה עכשיו לקראת לפרט בפניכם את תהליכי    אני רוצה קצת לתת למנכ"ל,  אורי יעלה מקליס: 

 עוד שנה.    ,לפי הערכה שלנו ,הבלתי נודע ולקראת שגרת קורונה שכנראה תלווה אותנו
 

ערב טוב. אז אנחנו למעשה היום ממשיכים ועובדים בשני מישורים. מישור אחד זה הבדיקה  : נהויז גיל סימ 
ים  את עצמנו כל הזמן  והתוצר של הבדיקה שבוצעה עד עכשיו זה  באמת  השוטפת, אנחנו למעשה מאז  מרץ בודק

יכים ובודקים את עצמנו כל הזמן, כל יום, איזה מההוצאות שתכננו  השינויים שהגזבר הציג עכשיו. אנחנו ממש
יוזמ  , עדיין נדרשות ואיפה יש לנו הפתעות נוספות שבגינן אנחנו נדרשים להוציא ות  ויש לנו עוד הרבה  מאד  

. בזמן הקרוב, כי אנחנו מבינים שהקורונה תמשיך ללוות  אותנו לזמן בלתי מוגבל   שאנחנו רוצים לקדם אותם גם 
 2021-, וכחלק  מהכנת התקציב ל2021וזה מחבר אותנו לעבודה במישור השני, אנחנו עובדים היום על תקציב   

תחת הקורונה.    2021חנו הולכים להתנהל בשנת  אנחנו נכנסים  לסשן של שולחנות עגולים, צוותי חשיבה, איך אנ
, וגם אז  אם יהיה חיסון  עד  שהוא יגיע לכלל הציבור זה  21כולם מדברים על חיסון לא לפני מאי  ,במתווה הטוב



מס'   ן  י י נ ן המ מ מועצה   9/20פרוטוקול 
ום   /12מי 10/20 

 

2מתוך    8עמוד   2 

 
אנחנו נמשיך להתנהל תחת הקורונה. לכן   21ימשך זמן, כך שאין ספק  שבשלושת  הרבעונים הראשונים של שנת 

נושא של עסקים,  תרבות  פנאי,    בנושאים שאנחנו עומדים לעסוק בהם, זה בנושא  של חינוך,   הצבנו מספר  מטרות 
איכות הסביבה,  הנושא של שטחים ירוקים,  נגישות, שצ"פים, תנועה במרחב   ,יהירווחה,  גם  ההון האנושי בעיר

ה, גם מנציגים  יעובדי עיריהציבורי, שעליהם  אנחנו הולכים לעשות  עבודה של צוותי חשיבה  שמורכבים גם  מ
שאנחנו מעסיקים אותם באופן שוטף כמו בחינוך,  כמו    ,הימחים שיש לנו בעירימקרב  הציבור, אנשי מקצוע, מו

בנושא של תכנון נוף, לעשות  עבודה מאומצת עכשיו, מרוכזת במספר ימים כדי לייצר לנו את התובנות  לשיטת   
רות המצטיינת   יעד רגיל שבאים ואומרים, אנחנו רוצים לשפר את אחוז הבג  . אם  היינו מציבים2021העבודה  בשנת  

, בשנה רגילה  זה משהו  בסדר  אנחנו  יודעים איך לעשות  אותו. את אותה  אמירה בשנת  2%  - של ילדי העיר  ב
מור או  איך אנחנו הולכים  להשיג  את הדבר  הזה. אם אנחנו לוקחים יעד של שי   , צריך לחשוב בדרך שונה  21

נשירה יכולה להיות    ,נה  הנשירה תהיה שונה. לצורך הענייןצמצום אחוז הנשירה  מבתי הספר, ברור  לכולם  שהש
אפילו ילדים שלא נכנסים לזום.  זה  כבר  לא העניין של  לא להגיע  לבית  הספר אלא בשוטף  עצמו  אנחנו צריכים   

ם   מגן חובה  לבית ספר  יסודי.  בדיוק לפני יומיים צחקתי עלטפל בדבר הזה. איך אנחנו עושים  את המעברים   
הבן  שלי שהוא יסיים תיכון עם זה שהוא  ביקר  בתיכון  פחות  או יותר פעמיים  ממרץ שנה  שעברה הוא לא 

פברואר, באפריל -לומד. השנה  כרגע עוד  לא  מדברים על להחזיר  אותם. מתישהו יחזירו אותם,  נניח  בינואר
ר  הוא  יכול לספור  על יד אחת את מספר הפעמים  חופש  פסח ונגמרת להם מיד  אחר  כך  השנה ופחות  או יותכבר  

איך אנחנו    ,שהוא יהיה  בתיכון.  אותו דבר  בנושא  של עסקים, איך אנחנו מסייעים לעסקים ומשמרים אותם בעיר
י על הנדסה  ואיכות  הסביבה, איך  אנחנו  מביאים עסקים חדשים חרף התקופה  הקשה  הזו. כמובן מה שדיברת

באופן מהיר  עוד  מרחבים פתוחים, עוד שצ"פים, עוד מקומות  שהציבור יכול ללכת בהם,  יכול   מייצרים  עכשיו
וזה בעצם מהווה את הבסיס  שלנו לבניית   יכול  לרכב על אופניים. שינינו את סדר  העדיפויות  לצאת אליהם, 

 היה  שונה. , שהוא י2021תקציב  
 

 תודה. יעלה מקליס: 
 

מבחינה   ,הייתה  קפיצה  מאד גדולה בתחום החינוך  20משפט על קריאת כיוון. בתקציב   רק   : ר אורי שנה 
לטעמי, למרות  , שפרופורציונלית לנושאים אחרים. קרה מה שקרה ויש לזה השפעה. כקריאת כיוון צריך לזכור

 .  21עדוף לקראת יחום  של החינוך צריך לקבל תהמגבלות דווקא על רקע מה  שקורה, הת
 

אנחנו מתחילים אותו מתקציב   2021אז אני  אתייחס גם לזה, אני אתייחס באמירה כללית. תקציב   : נהויז מ גיל סי 
 ל, וממנו עושים את הקפיצה הלאה. דגוהמקורי, שאושר, התקציב  המ 2020

 
ם גם עלה  הנושא  של  ון  על מתווה  פתיחת גני הילדיהנושא בדיון ואפילו היום  בדי  ,בהחלט יעלה מקליס: 

יתרון  בעבודה בקבוצות  קטנות  והמשמעות של גיוס כ"א  נוסף,  כדי להבטיח שגם הזום יהיו בקבוצות  יותר  ה
קטנות על פי הניסיון של הצוות המקצועי  שבכל הרמות, שהדגיש את זה שהשעות, גם אם פחות  שעות, אבל 

 לשאול  עוד משהו? שהו רצה  י אורי?  מ  ,טנות. רצית  לשאול  עוד משהובקבוצות יותר  ק
 

, אני חושבת שיש  פה  20בעצם יוצא מתקציב     21אני רציתי להוסיף דגשים,  בגלל שתקציב    יפעת זמיר: 
עקרונות שצריך לשים עליהם דגש בעקבות הקורונה, מעבר לחינוך שהוא דרמה. יש פה את עולם הרווחה, שאני  

לצערנו   ,נגיע לסעיף הזה. אני חושבת שפלח הרווחהמרגישה שהוא מקבל מספיק ביטוי גם לא בתמיכות, בטח  לא  
המצב מהעירי  ,בעקבות  נתונים  שיש  בטוחה  אני  חדעל    היגדל.  לעוני,  הוריות, משפחות  -משפחות שהתדרדרו 

נסגרו. אני מתארת לעצמי סלים שלמים של תבחינים שאפשר להסתכל על ה  ולרדת  שהעסקים  משפחות האלה 
היא רווחה, היא תעסוקה. אז זה דבר אחד שהייתי מציעה לשים עליו דגש    לרזולוציה שהיא לא רק של חינוך,

. ועוד דבר חשוב מאד זה כל העניין  של איכות סביבה. הצורך בירוק בחשיבה סביבתית, במרחבים  21בתקציב של  
ק  ואני אשמח לדעת איפה  זה פוגש אותנו גם בעולם הפארבא לידי ביטוי באמת בעיר הצפופה שהפכנו להיות,  

שאישרנו ממש לפני הקורונה בעצם, אז זה דבר נוסף שהייתי שמחה לראות  עליו דגש. ואמרת משהו  על שולחנות  
 עגולים, אז הייתי שמחה לשמוע על זה קצת פירוט על המהלך הזה.

למעט דבר  אחד, אני חושב  שהאמירה   כים אני מס  ,אני אשיב לפי הסדר. לגבי הרווחה  ,טוב : נהויז גיל סימ 
יה נותנת מענה  ישאין מענה מספיק היא לא נכונה, ואם תרצי אנחנו נשמח לפרט בצורה מסודרת. אני חושב  שהעיר

מצוין בתחום האגף לשירותים חברתיים. יושב פה גם מחזיק התיק. אני חושב שכמות הפעילות  שאנחנו עושים  
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מוד אותה אפילו אם היא שילשה את עצמה או יותר. אנחנו בקשר  אלא  יודע לש מרץ, אני  בתחום הזה מאז חוד

יש יוזמות עירוניות שמקדימות בהרבה גם ערים אחרות, ובהחלט יש לנו  ,  עם המשפחות, אנחנו נותנים סיוע רחב
  ח ניקאמת  ים ואת זה באחרים לא יודע את ואולי  במה להתגאות. יכול להיות  שאולי לא סיפרנו את זה מספיק ולכן  

יהוד, פורסם -לתשומת ליבנו. הנושא של השטחים הירוקים דיברתי על זה לפני רגע, זה ללא ספק זה שם. פארק תל
המכרז, עברנו את כל התהליך מול רמ"י,  פרסמנו את  המכרז, יש כבר מספר קבלנים שפנו, רכשו את המכרז. מועד  

ואחרי זה  ת ההצעויש אלהג  ,בנובמבר  6  , אם אני לא טועה  ,אחרון נתקדם בהליך בחירת הזוכה. לגבי  כמובן  ת 
הצוותים יהיו    ,הוכן  מסמך ראשוני  ,השולחנות העגולים, מה שאמרתי שזה משהו שגיבשנו אותו בימים האחרונים

,  "צוות אדום"וגם הקמנו מה שנקרא    , מורכבים לפי תחומים: רווחה, חינוך, איכות סביבה,  הנדסה, הון אנושי
מסתברא, זה צוות  שלנו שבעצם יעלה את הקשיים  ואת הדברים הנוספים כדי להקשות עלינו על התוכנית  פכא  אי

ת, תושבים. נניח בנושא  של עסקים, אז בעלי עסקים בעיר  שלנו. הצוות יורכב גם ממנהלי אגפים,  מנהלי מחלקו
 רבא.  אדרבא ואד ,שירצו להצטרף. כמובן אם יהיו חברי מועצה שירצו להצטרף

 
 יהיה עם תוכנית עבודה. 21אני רק מזכיר שהבטחת לנו שתקציב  ,גיל : ר אורי שנה 

 
עשינו   , והיו גם תוכניות עבודה. דרך אגב  היה תקציב   20כן. מה שאורי התכוון שיוגש ביחד. שנת   : סימנהויז גיל  

שינו התאמות, אבל היום  ביולי. כמובן שהיו לא מעט שינויים בשל הקורונה וע   1-גם את הבקרה החצי שנתית, ב
 יחד למועצה.  אנחנו כבר מכינים את תוכנית העבודה במקביל  לתקציב, וזה יוגש ב

 
מובילות ביחס גם לערים   ןמכירים את התוכניות שלטענתך האני חושבת שזה הסיבה  שאנחנו לא   יפעת זמיר: 

מובן תוכניות עבודה אז היינו רואים  אחרות. אנחנו פשוט לא מכירים אותם, ואם היה  פה גם תקציב וביצוע או כ
 -אותם. אבל בגדול

 
 - של אני חייבת לחלוק על דעתך, כי תוכנית העבודה לא  מפרטת את הדברים ברמה יעלה מקליס: 

 
 היא צריכה. עת זמיר: יפ 
 

פרויקטים  יעלה מקליס:  חינוך,  בנושא  לדוגמה  עושים.  שאנחנו  התוכניות  של  ברמה  הסוף,  עד  לי  תקשיבי 
יש לך סעיף כזה בתקציב, ואיזה פרויקטים זה עניין של המנהלות, זה עניין של חזון עירוני של מנהלת    ,יםחינוכי

ובגדול נותנת סעיף תקציבי   ,האגף,  את  ובצדק    את לא מחליטה לגבי הדברים הפרטניים.  והגופים המקצועיים, 
זה קודם כל מתפרסם באמצעים ט הונכון, הם אלו שמחליטים. עכשיו לגבי הפירוט של העבודה שנעשית, הפירו

כל פעם שרוצים משהו ספציפי לגבי פירוט אז אנחנו פה לתת. אמרנו שלגבי  אייל דורון ו  של המדיה  כולל העירוני
  , אפשר להביא  את זה בפעם הבאה. אם יהיה  זמן ולא יהיו הרבה נושאים על סדר היום אפשר גם להביא את מיכל

מחובר  לאמצעי המדיה  בין אם זה פייסבוק, בין אם זה טוויטר או דברים  י שומ  ,שתפרט את הפעילות שנעשית
מועצה   -אנחנו מעלים להצבעה. הצעת החלטה    ,יכול גם להתרשם מהדברים האלה. עוד שאלות? אם לא  ,אחרים

  על פי הצעת עדכון התקציב המצורפת  ₪    222,281,000בסך    2020העיר מאשרת את עדכון תקציב  העיריה לשנת  
 ה. מי בעד?  בז
 

 פה אחד.  :  הצבעה 
 

אש"ח עפ"י    222,281בסך    2020את עדכון תקציב העירייה לשנת  פה אחד  : מועצת העיר מאשרת  החלטה 
 . ב הצעת עדכון התקציב המצ" 

 

 
, התקבל פה אחד. אני מודה לכולם, לכל החברים. אני מודה במיוחד לכל  2020התקבל עדכון תקציב  :  יעלה מקליס

ה והיו שותפים לקיצוץ בתקציב שהם אחראים עליו. באמת תודה  רבה  על שיתוף  חת לאלונקשנכנסו מתאלה  
וידידי  ,הפעולה ועל ההבנה בצרכים של כלל העיר כספים המוכשר, בני רזניק, על  היו"ר ועדת    ,וכמובן לחברי 

ולמרות האתגרים שעומ  ,עבודת ההכנה הקשים  הימים  למרות   עושה  בפניועל העבודה שהוא  עסק  דים    כבעל 
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לקוני,  לגל ולכל הצוות שעוסק במלאכה ובאמת    ,עצמאי, שאינו נחשב מפעל חיוני. תודה רבה לכל צוות הגזברות

מקפיד  על קוצו של יוד ומכיר  כל  סעיף וסעיף ודואג לנו למידע מלא, שקוף, מפורט ולאיזון התקציב  העירוני  
שמוביל את התהליכים   ,ו. תודה  רבה גם למנכ"לובשם כולנולה בשמי  לאורך זמן. באמת תודה ענקית והערכה  גד

ימים לא  פשוטים לנהל מערכת של    והמון הערכה.  האלו ובכלל מוביל את העיריה בצורה מעוררת התפעלות, 
אבל בסופו של דבר התושב מסתכל עלינו, זה לא  מעניין אותו   ,יה עם הנחתות  חדשות  לבקרים, חוסר ארגוןיעיר
שעות לפני  שצריך לפתוח  את מערכת   24ו לא מתפקדת, וגם אם הממשלה מודיעה  מתפקדת א  ממשלה כן  שה

ובאמת תודה רבה גיל וכל הצוות. הזדמנות להגיד תודה  לכל    , החינוך אז אנחנו נדרשים לעשות את ההתאמות
כל  מחזיקי  זמן, ול   יים לאורךמנהלי האגפים שגם היו שותפים לעדכון התקציב  וגם מובילים את התהליכים העירונ

 שבאים ועושים. הכרת תודה  ויישר כח.   ,התיקים, ובכלל לכל חברי מועצת העיר אלו שבשכר  ואלו שבהתנדבות
 

   31.3.20 -ו   31.12.19דיווח הדוחות הרבעוניים ל  - 3סעיף מס' 
  

לפקודת   (ב)231בהתאם  לסעיף  ,  31.3.20  - ו  31.12.19  -דיווח הדוחות הרבעוניים ל  -   3סעיף   יעלה מקליס: 
גל    . 2020ורבעון הראשון של    2019ה לרבעון האחרון של  יהעיריות מונחים לפניכם הדוחות הרבעוניים של העירי

 אתה רוצה ממש בקצרה כמה נקודות חשובות?
 

 - האמת יש כאן גם כן גל לניאדו: 
 

 כקליפת אגוז.   יעלה מקליס: 
 

. דוחות הכספייםשני היש את הנקודות המרכזיות ב  המונח לפניכם,,  ועדת כספיםבפרוטוקול   גל לניאדו: 
ככל הנראה לא תחזור    ה, יש כאן שלוש נקודות גדולות, מהותיות. אחד, הכנסה חדש 31/12/19ל  הדוח ש  ,קודם כל

פיננסיות בסך   כי ראינו את המראה    2.4בשנה הקרובה מהשקעות  דנו בזה הרבה,  בוועדת כספים  מיליון ש"ח. 
ה הייתה הכנסה עצומה מההשקעות הפיננסיות  יעירילש   2019-. אבל זה המצב היה ב2020כבר בתחילת    ההפוכה

בנייה ,  האלה וגבוהה מאגרות  לנו הכנסה מאד חדה  מעבר לתכנון והצלחנו כאן ₪  מיליון    2-כבסך של    הייתה 
באיזון    2019  שנת  סגירת  . כל זה בעצם הביא את ₪מיליון    0.8למצות  תקציבים ממשלתיים שלא תכננו בסכום של  

הרו"ח עכשיו עובד ועומד     ,, במקביל31/12/2019שוטף. אני אציין שבמקביל עכשיו רו"ח, זה הדוח הרבעוני של  
ובפני סיום של ד ואני מקווה שבשבוע, שבועיים הקרובים כבר   2019שנת  כספי המבוקר להדוח  הוח הביקורת 

קצת זמן אחרי זה, בשלושה שבועות הקרובים דוח מבוקר מאושר, ר למשרד הפנים, לנו זה יכול להגיע עוד  ייעב
,  31/3/2020רבעוני    שבעצם לא יהיה שונה מהותי מהדוח הרבעוני שפה אנחנו אישרנו. אני יכול לעבור כבר לדוח

פעמיות מאד גדולות שהתנקזו לרבעון  -הזה. הדוח הזה כולל גם כן הכנסות חדולדבר על הנקודות המרכזיות בדוח  
ה שכבר ציינתי בעדכון תקציב זה דיבידנד שתוכנן בגין חלוקת רווחים של תאגיד מי אונו  , מ₪מיליון    2.1ה,  הז

  0.6. כל הדיבידנד נכנס ברבעון הראשון ולכן כולו נרשם הכנסה ברבעון הראשון. יש לנו כאן את  2018בגין שנת  
לא תכננו והצלחנו לייצר ויים, שדווקא אותה  ה מקרן מרכזית לפיצימה שציינתי גם קודם תשלום לעירי  ₪מיליון  

כתוצאה מהחשבונאות ברשויות המקומיות שהן על    2020-ל  2019-אותה. ויש כאן שיפטינג, בסך הכל העברה מ
גביית ארנונה שלמעשה,  שהתעשייה האווירית בטעות  במקום לשלם אותה   ₪מיליון  1.5בסיס מזומן מתוקן של 

ובגין הדבר הזה אנחנו כבר היינו מחויבים  ,  2020הראשון של    שילמה  את זה ביום  ,2019ביום האחרון של דצמבר  
 .  2019ולא בשנת  2020, בשנת ₪מיליון   1.5לרשום את ההכנסה הזאת 

. סיימנו אותו באיזון, לא משכנו כסף  20פעמיות שהיו לנו כאן בדוח רבעוני למרץ  -אז  אלה היו שלוש הכנסות חד 
ם, וזה ברור לכולכם, שמייד אחר כך התחיל המשבר, והרבעון  הזה לא   ואני יכול להגיד לכמהקרנות ברבעון הזה.  

 . בסדר?2020משקף את סיום שנת 
 

 . תודה גל, תודה קוני.  4בסדר  גמור. שאלות? טוב, אז זה רק עדכון. אנחנו עוברים לסעיף  יעלה מקליס: 
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₪   660,000ת לחלוקת תמיכה כספית בסך אישור מועצת העיר להמלצות ועדת תמיכו - 4סעיף מס' 

 . 2020למוסדות ציבור מתקציב תמיכות 

 
₪    660,000אישור מועצת העיר להמלצות ועדת תמיכות לחלוקת תמיכה כספית בסך    -  4סעיף   :  יעלה מקליס

לטובת   ₪    660,000אושר סך של    2020לשנת  תקציב  העיריה    במסגרת  .2020למוסדות ציבור מתקציב תמיכות  
וקבלת   התבחינים  פרסום  לאחר  העיר.  מועצת  ידי  על  שאושרו  לקריטריונים  בהתאם  ציבור  במוסדות  תמיכה 
גורמי המקצוע הרלוונטיים  ועדת התמיכות בבקשות שהונחו לפניה ושמעה את חוות הדעת של  דנה   הבקשות 

. 7.9.2020פרוטוקול ישיבות הוועדה המקצועית לתמיכות מתאריך  התמיכות. מצ"ב   בתחום הפעילות של מבקשי
שלמרות הקושי ולמרות הקיצוץ בפעילויות    ת. אני אומר₪    660,000  -יש פה המלצה של ועדת תמיכות לחלוקת ה

ות ולשמר  יה בהוצאות של פעילויות אחרות כתוצאה מהקורונה נתתי הנחייה לשמור על תקציב  התמיכישונות ועל
 ולת שלנו לסייע להם. החלוקה פה לפניכם. יש למשהו שאלות? יש פה את שרית קפלן שתוכל לענות.  את היכ

 
לשאול יפעת זמיר:  רק  רוצה  כל  .אני  ברגע   ,קודם  כבר?  הועבר  שהוא  או  לתמיכות  יועבר  הכסף  מתי 
 הכסף יועבר? ,שמאשרים

 
 שאישרו?איך הוא יועבר, לפני  יעלה מקליס: 

 
התמיכות מבטאות הייתי   ,בעצם.  י חייבת להגיד, זה פשוט מביא אותי לשאלה ולדיוןבסדר. אנ יפעת זמיר: 

הייתי אומרת אופי    ,אומרת את המדיניות העירונית בתמיכה, בכספים עירוניים בפעילות שהיא פעילות שמבטאת
ה עניין של זאת אומרת יש פ,  שהוא לא בא לידי ביטוי בתקציב השוטף באופן כללי אם אני יכולה להגיד את זה

רווחה, אני לא  השאפרופו הקורונה וכל עולמות התוכן של   ה להגיד? מדיניות, זה לא עניין של בקשות. מה אני רוצ
רואה את האופן הזה שבו יש התממשקות של הצרכים של אוכלוסייה בעיר לתמיכות בתחום הזה. אם אני מסתכלת  

יני פה עיוות בחלוקת  עט, נוער, דת, רווחה ונשים, יש ב על חמשת עולמות התוכן שבהם ניתנו התמיכות שזה: ספור
אם   ₪  660,000מקבלת מתוך  ,שזו עמותה שאמורה לסייע למשפחות רווחה "פעמונים"כספים. למשל, עמותת ה

זה אומר שאולי משפחת רווחה אחת מקבלת תמיכה      . "חש  2,500. רגע, אני רק רוצה לדייק,  ₪  2,500אני לא טועה  
 - , בעודיהוד מעירית 2020-ב
 

 . יפעת צר לי, נראה לי שאת לא מבינה את מהלך התמיכות יעלה מקליס: 
 

 אני אשמח להסבר. יפעת זמיר: 
 

 אני אסביר. אנחנו מדברים פה רק על עמותות.  יעלה מקליס: 
 

 נכון. יפעת זמיר: 
 

ותות. יש לנו  בעיר. את הרווחה אנחנו לא צריכים עמ  ןועמותות בהתאם לכמות הפעילות שלה יעלה מקליס: 
אין לנו ברירה אלא   ,המון פעילות של רווחה שמתוקצבת מתקציב העיריה ישירות ללא תיווך של עמותות. עמותות

של התקציב הראשוני של   הניתוח  את  תזכרי  ואם  לנו המון,  יש  תראי    2019,  וגם   2020באמצעות תמיכות.  את 
יהוד מהתקציבומונ-שעירית  גבוהים  מאד  אחוזים  משקיעה  את    סון  רווחה.  אוכלוסיית  לטובת  שלה  השוטף 

 . וזה לא נכון, וזו אפילו השמצה לא ראויה ,מסתכלת בפריזמה הקטנה ביותר של עמותות
 

 אני אענה.   יפעת זמיר: 
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השמצה לא ראויה של העבודה של העובדות הסוציאליות את לא יודעת אז לפחות תשאלי. זו   יעלה מקליס: 
כולל בתקופה שהם היו צריכים לשבות, מתוך מחויבות   ,עבודה יוצאת מן הכלל  והאגף לשירותים חברתיים שנותן

עמוקה לציבור שהם נותנים  לו שירות, כולל בתקופה האחרונה ללא יום וללא לילה, כי יש באמת כמות גדולה של  
ם מחוסר  להם. אז את יכולה להגיד לגבי עמותות, לגבי בכלל, מדיניות, את מבלבלת שני דברי  אנשים שזקוקים

הבנה. אז לפני שאת משמיצה את הפעילות  העירונית, ולפני  שאת אומרת מילים כל כך קשות שלא מחוברות  
 לכלום, כדאי שתבדקי את עצמך.

 
ר  שגם במדינה  במשרד הרווחה הגדול, הממשלה אז עכשיו אני אענה לך יעלה, ואני רוצה לומ יפעת זמיר: 

העובדות הסוציאליות כורעות תחת הנטל, יתר שאת בתקופת    , שאת אומרת  נעזרת בעמותות כדי לחלק סיוע, שכמו 
הקורונה. עובדות סוציאליות כורעות תחת הנטל התקציבי של העיריה, הגם שהתקציב מכובד. וכשאני מסתכלת  

שיש להם חיתוכים לא רק בתקציבי הדת, בסדר,    ,ף שקל, ואני רואה שתקציבי הדתאל  660-פה על החלוקה של ה
את חב"ד בתוך הדת. הרי בסופו של    , למשל, הם תקציבים נוספים בתוך עולמות של רווחה, למה לא להכניסיש ל

ת   לכן עמותוואלף שקל.    55אלף שקל וזה לא    100דבר אם את אומרת שאת שמה את חב"ד בתוך הדת  אז זה  
 -יודעות לתת סיוע

 
 חב"ד זה לא דת.   שימי בונפיל: 

 
 ם.אני רוצה לסיי יפעת זמיר: 

 
 -חב"ד נותנת סיוע עצום, עצום לאוכלוסיית רווחה. ושוב יפעת יעלה מקליס: 

 
אני  יפעת זמיר:  דברי.  את  לסיים  רוצה  אני  משמיצה אבל  לא  אני  לסיים.  רוצה  אני   רגע,  אבל  יודעת  אני 

לשוחח, הקשבתי לך  קשב רב,  ואני רוצה בבקשה לסיים את דברי. אני לא צריכה  להרים  את הקול, אני רוצה  
נוסף    ח אדםיודעת לתת כלשמוע ולקבל תשובות. איך יתכן שעמותה  שיודעת לתת סיוע  נוסף לתקציבי  העיריה, ו

לעובדות העיריה המסורות  בתקציבים  נפלאים של העיריה, אבל עמותות באות לקבל יכולת ביצוע שהיא  לא  
כנסת ואת  חב"ד וכולנו מכירים ומוקירים את  שנמצא בתוך העיריה. נכון? כמו שמפעילים בתי    ח האדםתלוית כ

- רונית שאמורה לתקשר את עובדת המשבר הגדול החברתיחב"ד מאד. אבל אני אומרת אם יש פה מדיניות עי
כלכלי הגדול ביותר שהיה במדינת ישראל, וזה לא  בא לידי  ביטוי בתמיכות, אז אני חושבת שיש פה מדיניות  

לא הייתה  פה אז הייתי אומרת,    "פעמונים"אני בטוחה, תראו אם עמותת  ?  מדוע  שהיא שגויה. ואני מבקשת לשאול
, יש  הכל מחלקת הרווחה  יודעת לתת סיוע למשפחות שזקוקות לכך. אבל אנחנו יודעים שיש  אתם יודעים מה

יה  ילעירמוניציפליים שצריכים לתת את התשובה הזאת, ויש להם יכולות  טובות יותר  מאשר  -גופים חוץ ממשליים
מצאת בכזה חיתוך שהוא  ה  נותנת ניבסינרגיה עם עובדות העיריה. ולכן אני רוצה לשאול למה התמיכה  שהעירי

פשוט בעיני לא הגיוני. עכשיו את יכולה  להגיד שחב"ד הוא תקציב שהולך לכלל העיר, בוודאי,  אבל הוא צבוע  
 - י, חב"ד הוא צבועימשאין לי שום דבר נגדם. ש , באופן שיש לו סממנים דתיים

 
 התמיכות. אין קשר בין חב"ד לסממנים דתיים בהקשר של  שימי בונפיל: 

 
 אין קשר? יפעת זמיר: 

 
 לא.  שימי בונפיל: 

 
 למה? יפעת זמיר: 

 
 כי חב"ד הוא לא בית כנסת.  שימי בונפיל: 

 
 ברור שלא. יפעת זמיר: 
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הוא עוזר רווחה, הוא תומך רווחה, הוא עושה יום שלו  -והוא לא נותן שירותי דת מבחינת היום שימי בונפיל: 
   המון דברים  כמו שראש העיר אמרה.

 
 - אבל ברגע שאתה צובע יפעת זמיר: 

 
 קשור לדת? זה מה  שימי בונפיל: 

 
אני אסביר. כשאתה צובע שירותי תמיכה  ברווחה בצבעים של דת, אז זה לא משנה  למי ניתן  יפעת זמיר: 

,  שנותנת אגב סיוע למשפחות ללא  "פעמונים"וכח איתך ולהגיד לך בעיני עמותת  השירות הזה, אני  יכולה להתו
למשפחות, בעידן הזה קשר לצביון הדתי שלהם, היא עמותה שיודעת לתת סיוע כלכלי והתנהלות פיננסית נכונה  

יו אני לא  בואו נדבר על הפרמטרים שעל פיהם ניתנו התמיכות האלה. עכש  ,הכל כך קשה של הקורונה, ולכן בעיני
אלף שקל, משבר קורונה. אני אשמח לדעת על פי מה    660באה להגיד כן או לא, אני באה להגיד שהשמיכה קצרה,  

פי איזה חלוקה. אני לא ח ועל  יהוד, אם אתה מניתנו התמיכות  וחייבת להגיד שבעיר כמו  תכל אחוזי,  סושבת, 
יהוד הם נצבעים בצבעים שהם אינם נקרא להם   שישית מהכספים שנצבעים עבור שירותי התמיכות לאנשים בעיר

לא דתיים. אני לא חושבת שזה צריך להיות ככה. אני אגיד יותר  מזה, נשים, בסוף  מי  שמקבל פה סיוע זה עמותת  
 -שזו עמותה של נשים דתיות. אני  מכירה תאמין לי, אני מכירה היטב את עולם המגזר השלישי "האמונ"
 

 ואה בזה פסול.  אני לא ר שימי בונפיל: 
 

גם לחילוניות  וגם לדתיות. יש  פה פעילות  נוספת חוץ עירונית. הרי בסוף עמותות זה תמיכה    יפעת זמיר: 
 ה, זה עובדי עמותות.יבגופים ציבוריים שהם אינם עובדי עירי

 
 יש לך עוד עמותות שהגישו בקשות? שימי בונפיל: 

 
יך להגיד, האם אנחנו מקדמים מדיניות או שאנחנו אומרים בסוף צר  .vole  -ל  תודה שהרמת לי  יפעת זמיר: 

ורשימת בתי הכנסת שהיא  די גדולה ויפה, אבל בסוף אם אתה רוצה    ,אנחנו עומדים ומחכים למי שבא לבקש
 -לקדם

 
 -זה ממש לא גדולה ויפה, כי אם היית  יודעת כמה בתי כנסת יש ביהוד שימי בונפיל: 

 
 גד. אני לא נ יפעת זמיר: 

 
  -זה לא עניין של נגד או בעד, זה עניין של הבנה. את צריכה  להבין י בונפיל: שימ 

 
 זה עניין של פרופורציות.   יפעת זמיר: 

 
 . 31בתי כנסת מתוך  4פה  יש  שימי בונפיל: 

 
 - לא, לא, שימי, אני לא רוצה, אין לי בעיה עם בתי כנסת, מצידי שיהיו פה יפעת זמיר: 

 
 -של בתי כנסת או לא זה לא עניין בונפיל: שימי  

 
 שני מיליון לבתי כנסת.   יפעת זמיר: 

 
 את צריכה להבין. שימי בונפיל: 
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 קח אותי לוויכוח הזה.  יאל  ת יפעת זמיר: 
 

 אני לא בוויכוח.  שימי בונפיל: 
 

 אני רוצה להגיד משהו עקרוני.  יפעת זמיר: 
 

אומ שימי בונפיל:  את  להבין שאם  צריכה   והרב שמעואת  לא  רת  חב"ד,  והכל,  רב  והוא  עם מגבעת  הוא  ן 
 בהכרח שהפעילות של חב"ד  קשורה לסעיף התקציבי הזה 

 
 פעילות של חב"ד שקשורה לפעילות תרבות לחגים יפעת זמיר: 

 
 אין קשר.   שימי בונפיל: 

 
 יש קשר. יפעת זמיר: 

 
 .  לא היית אומרת ,יום-ביוםלא, כי אם היית  יודעת מה הפעילות של חב"ד  שימי בונפיל: 

 
אז קודם כל אני יודעת, ואני יודעת כי כולנו יודעים, כולנו תושבי העיר הזאת, וכולנו מכירים  יפעת זמיר: 

 ושוב אני לא רוצה להתווכח על פעילות של חב"ד., פעילות של חב"ד
 

 אנחנו בשיח.   ,אין ויכוח שימי בונפיל: 
 

אולי ברווחה, ואולי הן אינן דתיות, ובסוף   מצאות פה משפחות שנמצאות אני רוצה לשאול איפה נ יפעת זמיר: 
אתה יכול להגיד לי לא הגישו עמותות, זה בסדר, זה תשובה    ,המענה שהן מקבלות הוא מענה מאד קטן. עכשיו

 -יה אמורים לקדם את הסיוע של אותן עמותותי טובה, אבל בסוף אנחנו כעיר
 

 כזה ראה וקדש, יכול להגיש בקשה. צא מפורסם בצורה חוקית, שיו "קול קורא"יש  שימי בונפיל: 
 

אני פונה ליעלה ואני שואלת, כשרצו לקדם פעילות למשל של קידום מנהיגות נשים, ידעו להקים  יפעת זמיר: 
תגישו לנו הצעות. אם בשיא משבר הקורונה, בסוף העיריה   , ולהגיד זה העולם תוכן שאנחנו מקדמים "קול קורא"

 ,שלה בחיתוך שהוא לא רק על מוסדות דת, הוא גם על רווחה, אני שמה דגשנותנת שישית מהתקציב של התמיכות  
הולך לחב"ד    49מתוך    47ממנו,    90%    -אני מזמינה אתכם להסתכל באמת על עמותות שפועלות בתחום הרווחה, ש

  זה במוסדות דת ואל תגידו לנו שמשפחות שהן אינן, עכשיו אתה יכול להגיד לי שזה כאילו לא   אז תשימו את
אבל זה צבוע בצבע שהוא של שירותי דת. למה? כי אם עמותת  ,  שירות דת, אתה יכול להגיד את זה, זה בסדר

  -יודעת לפנות לכל המשפחות "פעמונים"
 

 לו כיפה על הראש?  מה צבעת אותו בצבע דתי כי ישל : שימי בונפיל 
 

אם אני מסתכלת על שירותי ₪    660,000מה זאת אומרת? אני חושבת שבסוף מתוך כלל הכספים   יפעת זמיר: 
יה לתושבי העיר הזאת בתקופת הקורונה שזו תקופה קשה כלכלית  יסיוע של גופים חיצוניים שהם אינם עובדי עיר

וא מענה בעיני לא מספק, זה מה שאני רוצה להגיד ואני  למשפחות בעיר כמו בכל הערים בישראל, המענה שניתן ה
 מקווה שאמרתי את זה עד הסוף.
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אז אני רוצה להעיר כמה הערות קצרות. העלית דוגמה, נושא נשים. חברת המועצה יפעת זמיר,  יעלה מקליס: 

ענייני נשים. יש לנו מועצת  יה, אנחנו לא מחכים לשום עמותה שתעזור לנו לקדם  ינושא הנשים מטופל בסעיף העיר
, זה  "קולות קוראים"נו תקציבים שקיבלנו בנשים, יש לנו פעילות של נשים, יש לנו תקציבים שאנחנו מקצים, יש ל

בדיוק הדוגמה שאנחנו בתוך תקציב העיריה מטפלים בזה לא דרך תמיכות, אז זה דבר אחד. כשאנחנו מסתכלים  
על המאקרו, לא להסתכל על התמיכות. התמיכות זה נגזרת מאד מאד קטנה  עדוף צריך להסתכל  יעל מדיניות ועל ת

 , זה לא אומר כלום.  "אמונה"זה שיש פה רק והיא לא תלויה בנו ברובה. 
 

 למה זה לא תלוי בנו?  יפעת זמיר: 
 

 -ית יהודיזה לא אומר כלום על זה שעיר  יעלה מקליס: 
 

 אני לא מכירה תקציב במועצת הנשים וגם חברות מועצת הנשים לא מכירות השנה.   יפעת זמיר: 
 

מדי, זה בסדר. כולנו לומדים ובסוף כולנו מתים סליחה, סליחה, אז את לא מכירה אז אולי תל יעלה מקליס: 
 טיפשים, זה בסדר.  

 
 אני מכירה מהפעילות.   יפעת זמיר: 

 
התמיכה הזו מיועדת לאוכלוסייה   ,י העניין של חב"ד, חב"ד במפורשלגב  ,אז זה דבר אחד. עכשיו יעלה מקליס: 

יות, כולל בערב ראש השנה באמצעות  מנות חמות וכל מיני פעילוו  שקשה לה. חב"ד מחלק סלי מזון מידי שבוע 
וזה עוזר לאוכלוסיות מוחלשות וזה  , שנרצח בברקן, דרך חב"ד ,תרומה ענקית שתרמה נטלי חג'בי לזכר בעלה זיו

ולכן המקום של חב"ד מבחינתנועו בפעילות הזאת, אני לא    , זר בדיוק לאוכלוסיות שצריכות את העזרה שלנו, 
 ,בפעילות הזאת המקום שלו בנושא של רווחה. עכשיו, לגבי שאר הדבריםמדברת על הפעילות של נושא הדת,  

קבע ביחס להשקעה בסך תקציבי  כמו שאמרתי, ואני חושבת שזו האמירה הכי חשובה, העניין של סדרי עדיפויות נ
ו  העיריה, לא במסגרת העמותות האלו, כי העמותות האלו הם גורמים חיצוניים. אנחנו כן רואים שלמשל פה אנחנ

מתעדפים את תנועות הנוער, ואנחנו נותנים להם תקציבים שהם בסדרי גודל הרבה יותר גבוהים מכל דבר אחר, כי  
נותנים להם כל מיני דברים אחרים כמו מתקן וכו', זה משהו אחר. אבל פה    זה המקום, כי זה המקום. זה שאנחנו

עירוני צריך להסתכל על כל הסעיפים שרלוונטיים  אנחנו רואים תעדוף ברור של הנוער, ולכן כשמדברים על תעדוף  
לפי כמות  אז אני אגיד לך. עמותת פעמונים כנראה נמדדה    "פעמונים"לאותה פעילות. לגבי ספציפית למה עמותת  

אנחנו נותנים גם למשפחות ישירות. כך שפה את לא מקבלת שוב תמונה    ,העזרה שהיא נותנת בעיר, והיא גם בנוסף
 . "פעמונים"אנחנו מעניקים מהתקציב העירוני לנושא הזה של פרויקט מלאה של העזרה ש

 
של   יפעת זמיר:  בתחום  לתת  שבעיני  לך  ולומר  לסיים  רק  רוצה  אני  רווחה, אז  בתחום  הפועלות  עמותות 

נבחר   לזה, העובדה שסיוע  ערים  להיות  צריכים  ואני חושבת שכולנו  לב,  כסף שנצבע, תשימו  וקהילה  בריאות 
ל או  כמו  יהלהתקבל  לעמותה  ולא  חב"ד,  עמותת  ידי  על  יהוד  בעיר  מתקשות  למשפחות  ועשרות    " לתת"מסר 

 - יעמותות שיודעות להביא סלי מזון, זו החלטה שבעינ
 

ועם עמותות נוספות, אז בואי באמת,   "לתת"שוב את מדברת ללא ידיעה. חב"ד עובד צמוד עם   יעלה מקליס: 
 -ודךאני באמת רוצה לשמור על כב ,בשל כבודך

 
 - את תשמרי על כבודי יפעת זמיר: 

 
 לא סתם לזרוק בחלל האויר דברים. ,תדברי על עובדות ,לפני שאת משמיצה יעלה מקליס: 

 
 אני חושבת שזה צריך להיות כתוב פה.   ,אם את רוצה לכתוב עמותת "לתת" יפעת זמיר: 
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 אבל זה דרך. יש יד ראשונה, יד שנייה, יד שלישית.  שימי בונפיל: 

 
 האם בכלל יש סמכות לתת כסף למי שלא ביקש?  רי שנהר: או 
 

 . "קול קורא"לא לייצר מדיניות שעל פיה נקבע הלתת, לא רק לתת אסמכות לעיר יש  יפעת זמיר: 
 

 המדיניות היא שאנחנו נותנים לתושבים שלנו. יעלה מקליס: 
 

 זה קצת חוזר לשיטת המכרזים.  יפעת זמיר: 
 

 ו יכולים למלא את האוויר ברוח הרבה זמן.אני חושבת שאנחנ יעלה מקליס: 
 

 לא רוח. יפעת זמיר: 
 

 נו מדברים על עובדות ועל עדיפות לתושבי העיר. אנח יעלה מקליס: 
 

 אני לא יודעת מי יקבל את זה,   . ₪ מאשר בכלל לתת 500,2 "פעמונים"עדיף לא לתת לעמותת  יפעת זמיר: 
 זה פשוט בדיחה.  

 
משפט. אני לא שותף לביקורת אבל יש פה נקודה שאני רוצה להגיד. תמיכות אני רוצה להגיד   : ר אורי שנה 

יה לא יכולה לעשות בעצמה. היא לא צריכה לנהל בתי ספר, היא לא צריכה לעשות  ימיועדות לפעילות שהעיר
לא ביקורת שלי. אבל הערה שלי היא, אמרתי מקודם  .  פעילות של מועדוני ספורט, היא לא מנהלת תנועות נוער

 , לא היה גידול בתקציב התמיכות, ואני חושב שהשנה צריך לעשות. 2020-קפיצה גדולה בתקציב החינוך ב  היתהש
 

היה גידול מסוים, אני לא זוכרת בדיוק באיזה שנה, של כן בתקציב התמיכות, לא בתנועות הנוער.  יעלה מקליס: 
 - עכשיו בואו, אני אגיד

 
 אפשר שאלה? חיים מימון: 

 
 ודאי.ן בוכ יעלה מקליס: 

 
 ,משהו לא מסתדר לי כאן, השאלה היא טכנית בעיקרה. אני כשעברתי על הנושאים לישיבה הזאת חיים מימון: 

למה זה עולה עכשיו?    ,. יש כאן שאלה באמת 2020, כי אנחנו כבר בסוף  2021הייתי בטוח שמדובר בתמיכות לשנת  
משהו    ?  השנה ואז אנחנו נותנים את התמיכה  גמרתנ   , באופן עקרוני נושא כזה צריך לעלות בתחילת שנה, כי מה

 לא מסתדר פה.
 

 אני יכול לענות לך?  אלי גרינמן: 
 

 מי שיכול לתת תשובה.   חיים מימון: 
 

את  אלי גרינמן:  לקבל  יכולה  לא  שפותחים  חדשה  קבוצה  חדשה.  קבוצה  פותחים  למשל  בספורט,  למשל 
כי   יהיולפעמים  התמיכות, רק אחרי פעילות של השנה,  נהיה והם לא  ויקבלו את התמיכות   ,הם אומרים אנחנו 

 והקבוצה לא נמצאת בכלל. עשו את הפעילות, תביאו את המסמכים, תקבלו, זה אחרי לא לפני.
 

או בכלל תנועות נוער, שבימים האלה אנחנו יודעים   "צופים"הבנתי. אבל אם אני לוקח לדוגמה   חיים מימון: 
ועות הנוער, והשאלה אם עכשיו אני צריך לתת להם תקציב, לא משנה גדול או  שהפעילות שואפת לאפס בכל תנ

קטן, אבל מה עושים עם הכסף הזה. אם אין פעילות ויש הדממה והפעילות מושבתת. זה לא נכון? תתקן אותי  
 בבקשה.
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ן לתת תמיכה אני אתייחס. שלושה דברים. אחד, כדי לסגור את הנושא הזה לא נית  ,חיים ברשותך : סימנהויז גיל  

לא ניתן לתת לה תמיכה. שתיים, בהתאם לעמדה    ,לעמותה שלא הגישה בקשה. אם יש עמותה שלא הגישה בקשה
לומר, אגף הרווחה מעביר  עובדת עם העיריה. כ  "פעמונים"שהציגה מנהלת האגף לשירותים חברתיים, עמותת  

זה    ,שאת מציינת כאן  ₪,  2,500ת. כלומר,  עבור טיפול במשפחות רווחה מעבר לתמיכו  "פעמונים,תקציב לעמותת  
  "פעמונים"ה מעבירה. כלומר, כשמפנים משפחה שהיא משפחת רווחה לטיפול בעמותת  ילא הסכום היחיד שהעירי

 אז העיריה מעבירה גם כסף עבור הדבר הזה כך שזה בנוסף. 
 

 אז מה ההבדל, אני לא מבינה.   יפעת זמיר: 
 

 אני אסביר. : סימנהויז גיל  
 

 אתה מתכוון. ,רכישת שירותים : שנהר אורי  
 

יש רכישת שירותים עבור משפחות הרווחה ויש תמיכה כללית עבור משפחות אחרות בעיר וזה   : סימנהויז גיל  
ל מופנות  רווחה  כשמשפחות  שניתן.  ל"פעמונים"הסכום  במימון  משתתפת  העיריה  שתי  "פעמונים",  לעניין   .
ריכים לאשר את התבחינים כמו שעכשיו הנושא הבא אנחנו נצטרך  השאלות ששאלת. יש לוח זמנים שקובע מתי צ

ות שלהם לתמיכה. בשנת  אחר כך האגודות יש להן פרק זמן להגיש את הבקש  ,2021לאשר את התבחינים לשנת  
נתנו ארכה בגלל הקורונה, חלק גדול מהעמותות והאגודות לא הספיקו להגיש, נתנו ארכה לדבר הזה. אחר    2020

ים, אנחנו דנים בבקשות רק אחרי שקיבלנו את הכל, רק אחרי שחלף המועד, רק אז אנחנו דנים בהכל  כך אנחנו דנ
אנחנו נשמח לעשות את   ,נוכל להקדים את זה ולהביא את זה לפני  ומביאים את זה לאישור המועצה. ככל שבעתיד

להם זמן עד שהם מקבלים    זה כמובן במגבלות כי הם צריכים להגיש את הטפסים. חלק מהדוחות הכספיים לוקח
את האישור, אישור ניהול תקין. תנועות הנוער ממשיכות לפעול גם היום. חלק מהפעולות נעשות במרחב הפתוח,  

הם ביקשו שנאשר להם   ",הצופים"עולות נעשות בקפסולות וחלק נעשות בזום. הייתה אפילו פנייה מחלק מהפ
גם פע זה לא אותו היקף פעילות כמו שאנחנו מכירים.   פעילות בכל מיני מרחבים בעיר. הם עושים  ילות בזום. 

, בבוקר  זוםמבחינת ה  ,ממש  לפני  כמה ימים, הילדים עייפים  " הצופים"הייתה לי שיחה עם  .  מנסים לחשוב יצירתי
זה המפגש.    , ם אחר הצהריים.  מה שיפה וחשוב בתנועות הנוער בסוףבבית ספר ואין להם תמיד חשק לזוהם בזום  

רותא הזו ביחד, מנסים לייצר איזושהי פעילות במגבלות. צריך לסגור שהתמיכות עכשיו מחולקות על בסיס  החב
 .  2019דיווחים של 

 
כספ יעלה מקליס:  תמיכה   לחלוקת  התמיכות  ועדת  המלצות  את  מאשרת  העיר  מועצת  החלטה:  ית הצעת 

 וט שלפניכם.  מי בעד? , לפי הפיר2020מתקציב תמיכות ₪  660,000למוסדות ציבור  בסך של 
 

 אני  נמנעת.   יפעת זמיר: 
 

 . אמתכם הנאמנהי. בעד: חיים, דקלה, אורי, ליאור, בני, אלי, יוסי, שימי, ויקטור, שמוליק ויאוק יעלה מקליס: 
 נמנעת.  -יפעת זמיר 

 
 

 הצבעה:  
 

    ,  חזן , יוסיגרינמן , אליזניקר , בניגלבוע , ליאורשנהר , אוריטל-שן דקלהמימון,  חייםיעלה מקליס,    11בעד:   
 אל רוטמן , שמוג'נח , ויקטורבונפיל שימי                 

 

 יפעת זמיר    1נמנעת:  
 

את המלצות ועדת התמיכות, לחלוקת תמיכה כספית  ברוב קולות  : מועצת העיר מאשרת  החלטה 
 : , כדלהלן 2020מתקציב תמיכות  ₪    660,000למוסדות ציבור בסך  
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 סכום התמיכה המומלץ  שם המוסד  מס'  תחום העמותה 
 אגודות ספורט:  

 ייצוגי - כדורגל הישגי 
1 

 

2 

 אליצור יהוד""
 

 הפועל בני יהוד" )בוגרים( "

25,000 ₪   
 

25,000 ₪   
עמותות הפועלות  

 בתחום הספורט 
1 

 

2 
 
 

 

3 
 

4 
 

5 

 "הפועל בני יהוד" )נוער( 
 

 העמותה לקידום הספורט ביהוד
 
 

 

 "הפועל ג'ודו"
 

 "בדמינגטון"
 

 מועדון ספורט חרשים יהוד 

50,000   ₪ 
 

₪, מתוכם   67,200
מיועדים   ₪  12,000

 ילות הפטאנקעבור פע
 

26,800 ₪   
 

10,000 ₪   
 

2,000 ₪   
 

 1 תנועות נוער 
 

2 
 

3 

 "הצופים" יהוד
 

 " מונוסון"הצופים
 

 "בני עקיבא"

169,600 ₪  
 

81,600 ₪   
 

37,200 ₪   
 

מוסדות העוסקים  
בתחום הדת ושימור  

 המסורת 

1 
 

2 
 

3 
 

4 
 

5 
 

6 
 

7 
 

8 
 

9 
 

 עזר" בית כנסת "היכל אל
 

 בית כנסת "בית מאיר" 
 

 שערי אלקנה
 

 בית הלוי
 

 בית הכנסת "פליטי השואה" 
 

 בית הכנסת עולי ביאליסטאוק 
 

 בית הכנסת אחדות ישי 
 

 תלמידים( 40"משען לתלמיד" )
 

 תלמידים( 60"מתיבתא" )
 

12,000 ₪   
 

10,000 ₪   
 

6,000 ₪   
 

8,000 ₪   
 

7,000 ₪   
 

4,000 ₪   
 

4,000 ₪   
 

2,000 ₪   
 

2,500 ₪   

מוסדות העוסקים  
בשימור ו/או מחקר של  
המסורת היהודית ו/או  

 העדתית 

   ₪ 8,000 עמותת "אעלה בתמר" 1

עמותות הפועלות  
בתחום הרווחה,  

 הבריאות והקהילה 

1 
 

2 

 "ידיד לחינוך"
 

 "כנפיים של קרמבו"

10,000 ₪   
 

20,400 ₪   

עמותות הפועלות  
לרווחת אנשים חולים  

 ובעלי מוגבלויות 

1 
 

2 

 אקי"ם
 

 חברים לרפואה

8,000 ₪ 
 

8,000 ₪   
 

עמותות הפועלות  
בתחום הרווחה וסיוע  

 לנזקקים 

1 
 

2 

 חב"ד
 

 עמותת פעמונים

47,000 ₪   
 

2,500 ₪   

עמותות הפועלות  
 לקידום מעמד האישה 

 

   ₪ 6,000 "אמונה" 1
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שהי סינרגיה. זה ברור שאם אני רוצה לומר ולהוסיף בקצרה שאני מציעה בשנה הבאה לייצר איזו יפעת זמיר: 
היינו יכולים גם לראות את החיתוך. אנחנו לא מצפים שבחיתוך של כל    ,הייתה  פה תוכנית עבודה מקושרת תקציב

חושבת    אגף נוכל לראות את הפעילות, אבל אני חושבת שמדיניות עירונית צריכה להשתקף בתמיכות שלה. אני
ות שלנו על פי תפיסת עולם ומדיניות שבסופה היא תשתקף ולא  שניטיב לעשות ככל שנוכל להגדיל את התמיכ

 יפה שהוא פה באקסל הזה בשורה הזאת, ופה בתמיכות בשורה הזאת.תהיה א
 

פשוט לא הוגשו יחד עם התקציב  בתחילת השנה  אבל     ןה  ,רק תיקון קטן, יש  תוכניות עבודה יעלה מקליס: 
 קיימות.   ןה
 

 שוב.  סיסמאות זה גם ח שמואל רוטמן: 
 

 הוגשו.   ןה יעלה מקליס: 
 

 שמוליק.  ,ותוכניות עבודה זה גם  חשובסיסמאות  יפעת זמיר: 
 

 סיסמאות זה גם חשוב.  שמואל רוטמן: 
 

 לא  ותוכניות  עבודה זה יותר חשוב מסיסמאות.  יפעת זמיר: 
 

 אבל יש תוכניות עבודה את לא רוצה להקשיב. הכל בסדר.  יעלה מקליס: 
 

 אני יודעת.  , אית אותםאתה ר יפעת זמיר: 
 

את לא מבדילה בין דירקטוריון שזה פחות  או יותר מה שאנחנו, דירקטוריון  מינוס, לבין הנהלה  שמואל רוטמן: 
יום של העיריה, עד כמה  שאני   -שעובדת. אנחנו מאשרים  תקציבים באופן כללי,  אנחנו לא מנהלים את חיי היום

 אוהב להיות  מעורב.  
 

 ני לא צריכה  להיות  מעורבת. א יפעת זמיר: 
 

 צריך לכבד את זה.   רוטמן: שמואל  
 

 אנחנו  גוף שמייצר מדיניות, אני לא אמורה  לרדת לרזולוציה של כל אגף.  יפעת זמיר: 
 

 מדיניות זה סעיפי  תקציב.   שמואל רוטמן: 
 

 אבל בדמוקרטיה גם למי שבאופוזיציה  מגיע  לראות תוכניות עבודה.   יפעת זמיר: 
 
 בבקשה. מואל רוטמן: ש 
 

 ולציבור מגיע  לראות תוכניות עבודה, ואנחנו לא  נתווכח על זה כי זה לא קיים.  יפעת זמיר: 
 

 -אז אומרת לך ראש  העיר שמואל רוטמן: 
 

 חדרים.את מזמנת את ראש העיר  בחדרי  יפעת זמיר: 
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   -תיכנסי לאתר של העיריה שמואל רוטמן: 
 

 ה? ילדף של איזו עירי יפעת זמיר: 
 

 אתר, אתר  אמרתי.  שמואל רוטמן: 
 

 אתר? באתר זה לא קיים כמו גם פרוטוקולים.   יפעת זמיר: 
 

 ול.סון, זה לפרוטוקומונ-אחרי שאמרת שלוש פעמים שתקתי, זו עירית יהוד  ,ית יהודיזה לא עיר שמואל רוטמן: 
 

 רוצה לומר משהו.  ,אלי גרינמן ,חברים, סגן ראש העיר יעלה מקליס: 
 

הוא   ,, אולי יותר שנים את חב"ד ואת הרב שמעון, ואני חושב  שמה  שאני ראיתי  30אני מכיר   נמן: אלי גרי 
עוזר אפילו יותר לחילונים מאשר לדתיים. אין אצלו דתיים וחילוניים, וגם אצלנו ביהוד הקטנה אנחנו משפחה  

ם בשנה הבאה יהיה תקציב לתמיכות  אנחנו לא צריכים. בעזרת הש  ,אחת והמילים האלו נתנו לאלו יותר ולאלו יותר
ל צריכים  אנחנו  אומרת,  זאת  שלנו,  המטרה  גדול.  יותר  המנכ"להרבה  שאמר  כמו  ואני  הכל,  את  שיהיו   ,עשות 

  , תרופות ויהיו חיסונים, ואנחנו נהיה בריאים, כי גם אני יודע מבחינת הספורט רצו לקצץ, כי הספורט מאד חשוב
ך גופני לשעבר, אני יודע מה זה, רצו לקצץ ואני רוצה להגיד תודה רבה גם לראש במיוחד עכשיו, ואני כמורה לחינו

וגם למ יותר  העיר  לנו בשנה  הבאה  יהיה  לנו אותו תקציב  כמו שהיה בשנה שעברה. בעזרת השם,  נכ"ל שיש 
 תקציב.

 
 אלי גרינמן.  ,אני מצטרף לברכתו של סגן ראש העיר : שימי בונפיל 

 
 אמן. יעלה מקליס: 

 
לשנת   : נהויז סימ גיל   העיריה  אגפי  של  העבודה  תוכניות  לומר,  חייב  חברי    2020אני  לכל  המועצה. חולקו 

 -קיבלתם חוברת תוכניות עבודה
 

 אני פשוט מחכה באתר. ,יש לי חוברת נהדרת יפעת זמיר: 
 

 -. ככה שנאמר פה קודם2020לשנת  : סימנהויז גיל  
 

 ופו סיסמאות.אפר ,יש לי חוברת, הכרום מאד  יפה יפעת זמיר: 
 
 

 בלשון המעטה.   ,לא  נכונהלא, לומר  שלא ראיתם תוכניות עבודה זאת אמירה שהיא  : סימנהויז גיל  
 

גיל, אנחנו צריכים להתקדם מהכרומו היפה. אנחנו מכירים תוכניות עבודה, בסוף  צריך לראות  יפעת זמיר: 
 ביצוע, ולפי ביצוע לקבל החלטות.

 
 בפרוטוקול שקיבלת.חשוב שיופיע  סימנהויז: גיל  

 
 חוברת כרום מתחילת השנה. אחלהיש לי  יפעת זמיר: 

 
 .  5אני אגלה לך. טוב, סעיף   ,אין לך אותה מתחילת השנה יעלה מקליס: 
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אישור מועצת העיר להמלצות ועדת תמיכות באשר לתבחינים וחלוקת התמיכות בשנת   - 5סעיף מס' 

2021 

 
גיבשה הצעת תבחינים  ועדת התמ:  דברי הסבר יעלה מקליס:  לתמיכה במוסדות ציבור מתוך יכות העירונית 

שירותים 2021תקציב   המסורת,  שימור  דת,  נוער,  תנועות  ספורט,  הבאים:  הנושאים  את  כוללים  התבחינים   .
כרון השואה וקידום מעמד יחברתיים, בריאות וקהילה, אתרי הנצחה לחללי צה"ל ולנפגעי פעולות איבה, הנצחת ז

לעומשה.  יהא מקיף  תיקון  נערך  הספורט  הצוות  בסעיף  והמלצת  העיר  ראש  למדיניות  בהתאם  קודמות  שנים  ת 
שמטרתו להבטיח כי אופן חלוקת התבחינים בנושא זה יעודד הישגיות ותחרותיות, ספורט נשים ושילוב    ,המקצועי

חינים וחוות דעת היועץ  התב   ת, הצע15.9.2020-שחקנים מקומיים. מצורף לכם הפרוטוקול של ועדת התמיכות מה
 ין התבחינים.  יש למשהו שאלות?  שנעלה  את זה להצבעה? כן. המשפטי לעני

 
זה מאד חשוב. אני אישית ביקשתי שהתמיכות לנשים,    אלי גרינמן:  אני רוצה להגיד בקשר לספורט נשים 

נו עכשיו את אולם הספורט  לעודד את הנשים, ואני מקווה, ויש ל  , אחוז. זאת אומרת  150לעמותות של נשים יהיו  
בנות כדורסל, ואני מקווה שאנחנו נצא לדרך כמו שאומרים, ו  לנו קבוצה חדשה של נשים בכדורסל  החדש, ויש

 וננצח את הקורונה. אני מאחל לכולם, תשמרו על עצמכם כולם ובריאות.
 

אלי יעלה מקליס:  להצבעה  לעלות  צריכים  אנחנו  החלט  ,רגע,  הצעת  הולך.  שאתה  העיר   - ה  לפני  מועצת 
מתקציב   תמיכות  למתן  לתבחינים  באשר  התמיכות  ועדת  המלצת  את  לגופים   2020מאשרת  המצורף  בנוסחיו 

שירותים  ד.  המסורת  ושימור  דת  ג.  נוער  תנועות  ב.  ספורט.  אגודות  א.  הבאים:  בתחומים  הפעילים  ולמוסדות 
כרון השואה ז. קידום  י איבה ו. הנצחת ז  לותחברתיים, בריאות וקהילה ה. אתרי הנצחה לחללי צה"ל ונפגעי פעו

 שה. מי בעד? ימעמד הא
 

  -רק יש לי שאלה לגבי התמרוץ יפעת זמיר: 
 

 רגע. יעלה מקליס: 
 

 -זה קשור גם לתקציב שמוקצה  יפעת זמיר: 
 

 שיאושר במועצה. 2021התקציב יוקצה כחלק מתקציב  ,התקציב לא פה יעלה מקליס: 
 

הא יפעת זמיר:  לדעת  רוצה  ביטוי אני  תקבל  שהמדיניות  לאופן  ירידה  פה  יש  האם  לתבחינים,  מעבר  ם, 
  בתבחינים? למעשה

 
 יש החלטה על התבחינים, יש שם פירוט. אנחנו מצביעים על הנוסח שלהם, זה מה שיש. יעלה מקליס: 

 
רשת בתוך הסיפור הזה, לא ראיתי - נט, ספורט של כדוראשל ממ  , למשל,שאלה לגבי ההכנסה יפעת זמיר: 

 את זה מופיע שם וזה חלק מתמיכות. זה יבוא לידי ביטוי אחר כך?
 

 אם הם עמותה מסודרת והם עומדים בתבחינים ובכל הכללים,  שיגישו בקשה והיא תדון. יעלה מקליס: 
 

 איפה? יפעת זמיר: 
 

 אפילו בחיוב. אז מי בעד?   מקליס: יעלה  
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 פה אחד.  :  הצבעה 
 

המלצות ועדת התמיכות באשר לתבחינים למתן תמיכות  : מועצת העיר מאשרת פה אחד את  החלטה 
 , בנוסחם המצ"ב, לגופים ולמוסדות הפעילים בתחומים הבאים:  2021מתקציב  

 
 אגודות ספורט  . א 
נוער  . ב   תנועות 
 דת ושימור המסורת  . ג 
 שירותים חברתיים, בריאות וקהילה  . ד 
ולנפגעי פעולות איבה.   . ה   אתרי הנצחה לחללי צה"ל 
זיכרון השואה  . ו   הנצחת 
 מעמד האישה קידום   . ז 
 
 

ה ושיתוף פעולה  יתודה רבה רבותי. ערב טוב לכולם, תשמרו על עצמכם, בריאות טובה ועשייה פורי  יעלה מקליס: 
 מבורך.   

 

 הישיבה ננעלה. 

 

 
 
 
 
 

                                                  ________________                            ________________ 
 יעלה מקליס                                            גיל סימנהויז                   

 ראש העיר                        מנכ"ל העירייה                                                           


